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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA COMISSIÓ DE QUALITAT DE LA FACULTAT 
D’HISTÒRIA 
 
Identificació de la sessió 
 
Dia: dimecres 12 de desembre de 2012 
Hora: 10 hores 
Lloc: Aula 102 
 
Assistents/membres de la Comissió 
 
Professorat i PAS : 
Suau Puig, Jaume, President de la Comissió 
 
Cau, Miquel Àngel 
Clavell, Anna 
Estrada Bonell, Ferran 
Fargas, Mariela 
Garcia Coll, Arlinda 
Iglesias, Flora 
Roigé, Xavier, Degà 
Sanchez Aguilera, Lola, vicedegana 
Sanchez Pinilla, Lolita 
Sancho Planas, Marta, excusa la seva assistència 
Maria Rosa Terés, excusa la seva assistència 
 
Estudiants: 
 
Avià, Yasmina 
Mestre, Meritxell 
Usart, A. 
 
 
Ordre del dia 
 

1.      Constitució de la nova comissió de Qualitat. 
2.      Pla de treball curs 2012/13. 
3.      Torn obert de paraules. 

 



Desenvolupament de la sessió 
 

1. Constitució de la nova Comissió de Qualitat 
 

Pren la paraula el Degà de la Facultat, per explicar els precedents de la constitució de 
la Comissió, l’existència de documentació i protocols d’actuació que l’equip deganal 
anterior havia preparat (PEQ), i els objectius i funcions que presidiran la Comissió 
recollits estatutàriament. En la proppassada Junta de Facultat s’aprovà el nomenament 
del professor Jaume Suau com a president de la Comissió i adjunt al Deganat, així com 
la resta dels integrants d’aquesta. 
 
Segueix la vicedegana Sanchez Aguilera que recorda que al web de la Facultat es troba 
linkat un document sobre el disseny del sistema de qualitat, que aviat s’actualitzarà e 
incorporarà nous documents. 
 

2.      Pla de treball curs 2012/13. 
 
Pren la paraula el dr Suau, que introdueix els objectius a dur a terme en aquest curs, 
tot recordant que al final del mateix cal elaborar una Memòria,  que tindrà efectes 
acreditatius, sobre el funcionament de la Facultat.  
 
Els processos de seguiment que ja s’han posat en marxa pels membres de la Comissió i 
que resultaran claus per a la Memòria són: a) Captació, admissió i matrícula (Ferran 
Estrada); b) Planificació i Gestió Docent (Rosa Terés); c) Docència (Marta Sancho); d) 
Tutorització (Mariela Fargas); e) Gestió de les pràctiques externes (Arlinda Garcia); f) 
Gestió de la mobilitat de l’estudiant (Miqual Àngel Cau); g) Gestió documental (Anna 
Clavell). En una primera aproximació, s’ha detectat que la disfunció en un determinat 
procés repercuteix en un altre. 
 
Paral.lelament al seguiment d’aquests processos estratègics, claus i de suport, que 
serviran per coneixer com funciona la Facultat, en aquest curs s’ha seleccionat un 
primer indicador objectiu d’anàlisi, l’ús real del Moodle. Aquest, ha centrat l’objecte de 
la sol.licitud d’un Projecte REDICE per part de la Comissió, que ha estat reconegut 
sense ajut econòmic. El Deganat però ha convocat una beca de col.laboració que farà 
de suport a aquestes tasques. Un segon indicador té a veure amb el problema de la 
baixa participació en les Enquestes dels estudiants. La Comissió està treballant per 
proposar vies d’actuació que la millorin, com ara destinar un temps i espai específic 
per a omplir les enquestes ocupant la sessió de classe ordinària.  En aquest punt el 
Degà dr Xavier Roigé i la vicedegana dra Sanchez Aguilera intervenen recolzant aquesta 
alternativa.  El dr Roigé recorda que la bústia de quiexes inserida en la web de la 
Facultat recollirà informació rellevant sobre el funcionament d’altres aspectes de la 
Facultat, a tenir en compte. 
 
Altres prioritats passen per analitzar el Pla d’Estudis del Grau d’Història, que aquest 
curs culmina la seva implantació, i el funcionament del TFG. En un futur proper caldrà 
implantar un PAT. Al respecte l’estudiant Meritxell Mestre informa de les accions que 



l’associació d’estudiants de l’Ensenyament d’H. de l’Art duu a terme, on els que cursen 
a partir de segon any de la carrera fan de mentors dels iniciats. 
 
El dr Suau anuncia que la Comissió té la intenció d’organitzar a final de curs una 
Jornada d’intercanvi d’experiències d’innovació docent. Es tracta d’una jornada que 
serà acreditada per l’ICE. En aquests moments es convida als integrants a pensar en 
propostes i participants que destaquin en la introducció d’innovacions docents. 
 

2. Torn obert de paraules. 
 

En aquest punt es donen opinions diverses sobre alguns objectius, sobretot la 
participació en les Enquestes. 
 
La sessió es clou a les 11.30h. 
 
 
 
 
 
 
La secretària de la Comissió, 
Dra Mariela Fargas 


